
 

 

PRIVACY NOTICE  

 

In view of the Personal Data Protection Act 2010 (“PDPA”), you have the right to know the purpose for which your 
personal data is collected and the manner in which your personal data may be disclosed by us. Furthermore, you 
have the right to access your personal data which is kept by us and may make correction or update your personal 
data or limit the processing of your personal data by us.  

 

In this notice, we wish to inform you of the manner in which your personal data is being processed by us. In the 
various application forms in use by us to obtain your personal data will also contain reference drawing your 
attention to this Privacy Notice. 

 

By providing your personal data to us, you are consenting to the terms and conditions of this Privacy Notice and 
the collection, use, access, transfer, storage and processing of your personal data as described in this Privacy 
Notice. If you do not wish to give us this consent, kindly notify us in writing. Failure to consent to the terms and 
conditions of this Privacy Notice will result in us being unable to process your application, request and/or provide 
you with the relevant membership, shares subscription, services and/or loan facility. 

 

Our personal data records contain the following data on you, including but not limited to:- 

 

• Personal details: including name, old IC number, NRIC number, date of birth, gender, membership number, 
nationality, race, photograph, marital status, number of dependents, permanent address, residential address, 
contact number(s), number of siblings, business information, occupation, income information, financial 
information, financial commitment information, bank statement(s), credit card information and statement(s), 
education background, academic qualifications and achievements, assets or properties, employment 

information and employment history and information captured on security systems and CCTV; 
 

• Family members and/or business partners details: including name(s), old IC number, NRIC number, age, 
residential address, contact number(s), academic qualifications, financial information, assets or properties, 

employment information and employment history and information captured on security systems and 

CCTV; 
 

• Loan nominee details: including name, old IC number, NRIC number, age, residential address, contact 
number(s), education background, academic qualifications and achievements, financial information, financial 
commitment information, assets or properties, employment information and employment history and 

information captured on security systems and CCTV; 
 

• Guarantor/ Security Party(ies)’ details: including name(s), old IC number, NRIC number, permanent address, 
residential address, contact number(s), business information, occupation, income information, financial 
information, financial commitment information, academic qualifications, assets or properties, employment 

background, and employment information and information captured on security systems and CCTV.  
 

Our personal data records may also contain your sensitive personal data such as information as to your physical or 
mental health or condition, political opinions, religious beliefs or other beliefs of similar nature, and the commission 
or alleged commission of any offence. Whenever sensitive personal data is required from you, your express 
attention and consent will be sought thereto. 

 

Your personal data also includes any other personal information and/or such other related details including but not 

limited to the conduct of the account and/or the repayment information which may be supplied to us from time to time. 

 

These data have been obtained via interviews conducted with you; your application form and other related forms 
which we have provided either in hard copies or in electronic format on our website and from cookies through the 
use of our website; and documents furnished by you to us. 

The provision of your personal data to us is voluntary. However, if you do not provide your personal data to us, we 
may not be able to provide you membership, shares subscription, services and/or loan facility which you require 
and may not be able to communicate with you. 

 

We shall process your personal data for the following purposes: 

 

• To process and/or approve membership application, shares subscription and other purposes incidental 
thereto; 

• To process and/or approve loan application or other services and other purposes incidental thereto; 

• where applicable, to conduct credit check or reference on you and your credibility and 

eligibility or verify your current and ongoing financial standing; 
• To communicate with you;  

• Internal record keeping and facilitating processes of our membership database, services and loan 



 

 

facilities and other related processes and activities;  

• To provide you with marketing information on our loan or other services;  

• For administrative purpose (whether conducted by us or by any third party authorized by us) including but 
not limited to audit, corporate governance, statistical analysis, management and monitoring, market 
survey and trend analysis;  

• To provide information to regulatory and governmental authorities in order to comply with statutory and 

government requirements; to assist in arrangements with other organisations (such as an insurance 

company), in relation to the promotion and/or provision of our products or services; 

• To disclose or share information including but not limited to your handling of your account(s) with us and 
other information deemed appropriate by us to any credit reporting agency(ies) including but not limited to 
CCRIS, CBM, RAMCI, CTOS for the purpose of credit analysis; 

• to perform other general management and operational tasks, including risk management, product or 

systems development, credit scoring, staff training or service improvement; 

• to handle audit, enquiries, complaints or legal proceedings; 

• to prevent or investigate any fraud or crime or a suspected fraud or crime; 
 

• to determine any amount of indebtedness owing to or from you and for the purpose of collecting and/or 
recovering any amount owing from you; Other relevant and related purposes which we deem necessary 
or appropriate. 

 

Who has access to your personal data? 

 

Kindly note that your personal data is used, stored, disclosed, transferred and processed by us, our related co-
operative societies, appointed consultants, professional advisors (including lawyers, accountants, auditors, 
insurers, etc.), business associates, stakeholders, credit reporting agencies,  other authorities, bodies, bureau 
(inclusive of Governmental Agencies and Ministries) and any other parties as shall from time to time consider necessary 

by us for the purposes described above. 

 

In the event that the transfer of your personal data outside of Malaysia is rendered necessary for the purposes 
stated above, the transfer of data will be done in accordance to the requirements of the PDPA and you are deemed 
to have consented to the said data transfer. 

 

Your rights to the personal data 

 

Under the PDPA, you are entitled to request access to, correct your personal data, make inquiries or complaints 
about your personal data and limit the manner in which your personal data is processed by contacting us as 
follows: 

 

Mr Chew Soon Tuck 
Personal Data Protection Compliance Officer 
Koperasi Jayadiri Malaysia Berhad 
11th Floor, Wisma MCA, 
163 Jalan Ampang, 
50450, Kuala Lumpur.  

 

Email Address: pdpa@kojadi.com.my 
Telephone Number: 03-2161 6499 

 

You may notify us in writing if you do not wish to receive any marketing materials from us and we shall immediately 
remove you from our marketing contact list. 

We recommend that requests for access to your personal data be made in writing. We may also require you to 
provide us with additional information reasonably required to process your request. 

 

Please note that under the PDPA, we have the right to refuse your requests to access or correct your personal 
data for certain reasons permitted under the PDPA. Also, we have the right to charge an administrative fee for 
responding to your requests. 

 
 
 
 
 



 

 

Your obligations regarding your personal data 

 

You are responsible for informing us about changes to your personal data and for ensuring that such information is 
accurate, up-to-date and complete. 

 

In the event you may need to provide us with personal data relating to third parties (for example your family 
members’ personal details), you confirm that you have (i) obtained their consent or otherwise entitled to provide 
their personal data to us and for us to use accordingly, and (ii) informed them to read this Privacy Notice at our 
website. 

 

If you are using our website, you must remember to exit the browser window after use to prevent any unauthorized 
access to your personal data. 

 

To better serve you when you are using our website, we use cookies to help us recognize your preferences and 
selections. A cookie is an electronic piece of data stored on the user's computer stored by your browser and 
operating system that are tied to information about the user. Cookies can store a user’s ID and password, 
personalize home pages or identify which parts of a site have recently been visited. In doing so, we can make 
improvements and updates to those areas of our website that are most popular. 

 

You can change the settings of your browser to accept or deny cookies. Denying cookies will still allow you to 
continue using our website and your visit information to our site will not be tracked by us. In allowing cookies in 
your browser settings, we will track only your visit information to our website, but no other third-party, non-affiliated 
website. 

 

Our commitment 

 

We have a firm commitment to keeping your personal data secure and confidential at all times. We protect your 
personal data by maintaining strict physical and electronic safeguards to prevent any unauthorized access to your 
data. 

 

As we operate in a dynamic and ever changing environment, we reserve the rights to amend this notice from time 
to time to suit our contextual requirements and to best protect your personal data. 

 

Please feel free to contact us if you require further clarification on this Privacy Notice.  

 

 

 

 

 

 



 

 

隐私通知书 
 

鉴于 2010 年《个人资料保护法令》（该法令）的实施， 您有权知道本社收集您个人资料的目的及可能将该资
料披露的方式。此外，您也有权取用我们所保存您个人资料，以及更改或更新个人资料或限制本社对您个人资
料的处理。 

 

本社希望借此通知书，告知您本社如何处理您个人资料的方式。本社在供您填写个人资料的各种表格中，亦促
请您参阅和注意本隐私通知书。 

 

您提供个人资料给本社，即表示同意接受此隐私通知书所包含的条件和条款，以及本通知书内所描述的有关您
个人资料的收集、使用、取用、转让、储存及处理。若您不同意上述，请以书面通知本社。如您不同意本隐私
通知书内的条件和条款，将使本社无法处理您有关成为本社社员、认购股金、获得各项服务和/或贷款便利的申
请和请求。 

 

本社的个人资料档案包含以下有关您的资料，包括但不限于下列:- 
 

• 个人详情: 包括姓名、旧身份证号码、新身份证号码、出生日期、性别、社员号码、国籍、种族、照片、
婚姻状况、眷属人数、永久地址、住址、联络号码、兄弟姐妹人数、商业资料、职业、收入资料、财务资
料、财务负担资料、银行结单、信用卡资料及结单、教育背景、学术资格及成就、产业资料，就业资料及
就业记录及根据保安系统与 闭路电视 所录取的资料; 

 

• 家庭成员和/或商业伙伴详情: 包括姓名、旧身份证号码、新身份证号码、年龄、住址、联络号码、学术资
格、财务资料，产业资料，就业资料及就业记录及根据保安系统与 闭路电视 所录取的资料; 

 

• 贷款提名人详情: 包括姓名、旧身份证号码、新身份证号码、年龄、住址、联络号码、教育背景、学术资
格及成就、财务资料，财务负担资料、产业资料， 就业资料及就业记录及根据保安系统与 闭路电视 所录
取的资料； 

 

• 担保人资料或其他提供抵押或担保者：包括姓名、旧身份证号码、新身份证号码、永久地址、住
址、联络号码、商业资料、职业、收入资料、财务资料、财务负担资料、学术资格、产业资料，
就业背景及就业资料就业资料及就业记录及根据保安系统与 闭路电视 所录取的资料。 

 

本社的个人资料档案也可能包含您敏感的个人资料，例如有关身体或精神上的健康或状况、政治意见、宗教信
仰或其他同样性质的信仰、是否触犯或被指触犯任何罪案的资料等。如本社需要您的敏感个人资料，本社将征
求您明确的注意和同意。 

 

您的个人资料也包括您随时提供给本社的其他个人资料及/或其他相关资料包括但不限于账户的处理及/或还款
的资料。 

 

以上的资料是通过本社与您的面谈、本社为您提供的印刷表格或本社网址上的电子表格、您使用本社网址时在
电脑中的暂存信息 （cookies）， 以及从您提供给本社的文件中获得。 

 

您是出于自愿而提供以上个人资料给本社。如果您不提供个人资料给本社，本社将无法处理您所需要的入社申
请、股金认购、各项服务和/或贷款便利，或是与您通讯。 

 

 
 



 

 

本社处理社员个人资料的用途如下: 
 

• 处理和/或批准入社申请、股金认购及其他相关用途; 

• 处理和/或 批准贷款申请或其他服务及其他相关用途; 

• 若适用 ，用作于您或您的信用及给于资格进行信用检查或者鉴定您的经济状况； 

• 与您进行通讯;  

• 本社内部档案保存及方便进行本社社员电脑资料库、各项服务及贷款便利的程序及相关内部程序和社务; 

• 为您提供有关本社贷款或其他服务的宣传资料;  

• 行政用途（由本社或本社所委托第三方进行），包括但不限于稽查、企业治理、统计数字分析、管理及
监控，市场调查及趋势分析;  

• 按照法定及政府规定，向管制及政府当局提供资料;  

• 助于与其他组织（例如保险公司）之间与本社产品或服务有关的安排； 

• 向信用报告机构包括但不限于 CCRIS, CBM, RAMCI, CTOS 披露或提供其中包括但不限于您与本社的户
口的管理资料及其他本社认为合适的资料，以用作信用分析； 

• 用作于其他管理及操作任务，包括风险管理，产品或系统提升，信用分数，员工训练或服务提升； 

• 处理稽查，查询，投诉或法律诉讼； 

• 提防或调查任何欺骗或刑事或可疑交易或亊项； 

• 鉴定任何亏欠于您或您所亏欠的款项及用作从您收取或收回债务用途； 

• 其他本社认为需要或合适的相关和有关用途。 

 

谁可取用您的个人资料? 
 

敬请注意，您的个人资料由本社、与本社有关的合作社、指定咨询顾问、专业顾问（包括律师、会计师、稽查
师、保险公司等），生意伙伴，利益相关者，信用报告机构， 其他有关当局，组织，机构（包括政府机关和部
门）及其他本社认为需要的一方为了上述用途而使用、储存、披露、转移及处理。 

 

万一为了上述用途而被视为有必要将您的个人资料转移到马来西亚境外，上述资料将按照个人资料保护法令的
规定转移，而您被视为已同意上述资料的转移。 

 

您对个人资料的权利 
 

根据个人资料保护法令，您有权联络下址，以要求取用、更正您的个人资料，提出关于您个人资料的询问或投
诉，以及限制本社对您个人资料的使用方式: 

 

周淳达先生 

自立合作社 

个人资料保护合规员 

11th Floor, Wisma MCA, 

163 Jalan Ampang, 

50450, Kuala Lumpur. 
 

电邮地址: pdpa@kojadi.com.my 

电话号码: 03-2161 6499 

若您不希望收到本社寄发的宣传资料，请来信通知本社，本社将立刻从本社的宣传通讯录中删除您的名字。 

 

本社建议您以书面方式要求取用您的个人资料。本社也可能要求您提供合理的额外资料以处理您的请求。 



 

 

 

敬请注意，根据个人资料保护法令，本社有权按照该法令所允许的理由而拒绝您取用或更正您个人资料的要
求。此外，本社也有权向您收取处理您的请求的手续费。 

 

您对您个人资料的义务 
 

若您的个人资料有所更改，您有责任通知本社，以确保资料正确、更新及完整。 

 

假如您需要把有关第三方的个人资料（例如家人的个人详情）提供给本社, 您须确认您已 (i) 获得他们的同意，
或有权把他们的个人资料提供给本社使用, 以及 (ii) 通知他们登录本社网址详阅此隐私通知书。 

 

若您使用本社的网址，请记得使用后退出浏览器视窗，以防止他人擅自取用您的个人资料。  

 

当您使用本社网址时，为了给您提供更好的服务，我们使用暂存信息（cookies）来识别您的偏好和选择。暂存
信息是储存在电脑用户浏览器和操作系统内有关用户的电子资料。 暂存信息可储存用户的用户识别和密码、个
人化主页或识别用户最近浏览过的网址的某些部分。本社可通过对暂存信息的使用，改进和更新本社网址最受
欢迎的部分。 

 

您可更改电脑浏览器的设置以允许或拒绝暂存信息。即使您拒绝暂存信息，您依然可以继续使用本社网址，而
您浏览本社网址的信息将不会被本社追踪。若您在浏览器设置中允许暂存信息，本社将只追踪您浏览本社网址
的信息，而不追踪您所浏览的其他第三方无关联的网址的信息。 

 

我们的承诺 
 

本社坚决承诺确保您的个人资料在任何时候都处于安全、保密的状态。本社维持严格的硬体及电子保安措施，
保护您的个人资料，以防被擅自取用。 

 

鉴于本社的经营环境不断改变，本社有权随时更改此通知书，以适应本社社务的要求及给您的个人资料最佳保
障。 

 

欲知隐私通知书之详情，请随时联络本社。 

 



  
 

NOTIS PRIVASI  
 

Memandangkan terdapatnya Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 (“APDP”), anda berhak untuk mengetahui 
tujuan data peribadi anda dikumpul dan cara data peribadi anda boleh dizahirkan oleh kami. Tambahan pula, anda 
berhak untuk mengakses data peribadi yang disimpan oleh kami dan boleh membuat pembetulan atau 
mengemaskini data peribadi anda atau mengehadkan pemprosesan data peribadi oleh kami. 

 
Dalam notis ini, kami ingin memaklumkan anda tentang cara data peribadi anda diproses oleh kami. Rujukan yang 
menarikan perhatian anda kepada notis privasi ini juga terkandung di dalam pelbagai borang yang digunakan oleh 
kami untuk memperoleh data peribadi anda.  
 
Dengan membekalkan data peribadi anda kepada kami, anda bersetuju dengan terma-terma dan syarat-syarat Notis 
Peribadi ini dan pengutipan, penggunaan, akses, pemindahan, penyimpanan data peribadi anda seperti dinyatakan 
di dalam Notis Peribadi ini. Sekiranya anda tidak ingin memberi persetujuan tersebut, sila maklumkan kami secara 
bertulis. Kegagalan untuk memberi persetujuan kepada terma-terma dan syarat-syarat Notis Peribadi ini akan 
mengakibatkan kami tidak dapat memproses permohonan anda, permintaan anda dan/atau membekalkan anda 
perkhidmatan berkaitan dan/atau kemudahan pinjaman. 
 
Rekod data peribadi kami mengandungi tetapi tidak terhad kepada data-data anda seperti berikut:- 
 

• Butir peribadi: termasuk nama, nombor kad pengenalan lama, nombor kad pengenalan, tarikh lahir, jantina, 
nombor pinjaman, kewarganegaraan, keturunan, gambar, status perkahwinan, bilangan tangungan, alamat 
tetap, alamat kediaman, nombor telefon, bilangan adik-beradik, maklumat perniagaan, pekerjaan, maklumat 
pendapatan, maklumat kewangan, maklumat komitmen kewangan, penyata bank, maklumat dan penyata kad 
kredit, latar belakang pendidikan, kelayakan dan pencapaian akademik, aset atau hartanah, maklumat dan 
sejarah pekerjaan dan maklumat-maklumat yang diambil dalam sistem keselamatan dan televisyen litar 
tertutup;  

 

• Butir ahli-ahli keluarga dan/atau rakan kongsi perniagaan: termasuk nama, nombor kad pengenalan lama, 
nombor kad pengenalan, umur, alamat kediaman, nombor telefon, kelayakan akademik, maklumat kewangan, 
aset atau hartanah, maklumat dan sejarah pekerjaan dan maklumat-maklumat yang diambil dalam sistem 
keselamatan dan televisyen litar tertutup; 

 

• Butir benefisiari pinjaman: termasuk nama, nombor kad pengenalan lama, nombor kad pengenalan, umur, 
alamat kediaman, nombor telefon, latar belakang pendidikan, kelayakan dan pencapaian akademik, maklumat 
kewangan, maklumat komitmen kewangan, aset atau hartanah, maklumat dan sejarah pekerjaan dan 
maklumat-maklumat yang diambil dalam sistem keselamatan dan televisyen litar tertutup; 

 

• Butir penjamin/pemberi cagaran: termasuk nama, nombor kad pengenalan lama, nombor kad pengenalan, 
alamat tetap, alamat kediaman, nombor telefon, maklumat perniagaan, pekerjaan, maklumat pendapatan, 
maklumat kewangan, maklumat komitmen kewangan, kelayakan akademik, aset atau hartanah, latar belakang 
pekerjaan, dan maklumat pekerjaan dan maklumat-maklumat yang diambil dalam sistem keselamatan dan 
televisyen litar tertutup.  

 
Rekod data peribadi kami mungkin mengandungi data peribadi sensitif anda seperti maklumat berkenaan kesihatan 
dan keadaan fizikal dan mental anda, pendapat politik, kepercayaan agama atau kepercayaan lain yang serupa, 
dan pensabitan atau pendakwaan apa-apa kesalahan. Apabila data peribadi yang sensitif diperlukan daripada anda, 
perhatian dan kebenaran nyata anda akan diminta. 
 
Data peribadi anda juga termasuk apa-apa maklumat peribadi lain dan/atau maklumat-maklumat berkenaan yang 
lain termasuk tetapi tidak terhad kepada pengendalian akaun dan/atau maklumat bayaran balik yang mungkin 
dibekalkan kepada kami dari semasa ke semasa. 
 
Data-data tersebut telah diperoleh melalui temu bual dijalankan dengan anda; borang permohonan anda dan 
borang-borang lain yang berkaitan yang kami sediakan sama ada dalam salinan kertas atau dalam format elektronik 
di laman web kami dan dari “cookies” melalui penggunaan laman web kami; dan dokumen yang dikemukakan oleh 
anda kepada kami. 
 
Pemberian data peribadi anda kepada kami adalah secara sukarela. Walau bagaimanapun, jika anda tidak 
memberikan data peribadi anda kepada kami, kami mungkin tidak dapat memberikan anda perkhidmatan dan/atau 
kemudahan pinjaman yang anda perlukan dan mungkin tidak dapat untuk berkomunikasi dengan anda. 
 
 
 



  
 

Kami akan memproses data peribadi anda untuk tujuan-tujuan berikut: 
 

• Memproses dan/atau meluluskan permohonan keahlian, langganan syer dan tujuan lain; 

• Memproses dan/atau meluluskan permohonan pinjaman atau perkhidmatan lain dan tujuan lain;  

• Jika terpakai, untuk menjalankan semakan kredit atau rujukan atas anda dan kredibiliti dan kelayakan anda 
atau untuk mengesahkan kedudukan kewangan semasa dan berterusan anda; 

• Untuk berkomunikasi dengan anda;  

• Untuk penyimpanan rekod dalaman dan memudahkan proses pangkalan data keahlian kami, pinjaman kami, 
perkhidmatan dan kemudahan pinjaman dan lain-lain proses dan aktiviti yang berkaitan; 

• Untuk membekalkan anda maklumat pemasaran mengenai pinjaman kami atau perkhidmatan-perkhidmatan 
lain;  

• Untuk tujuan pentadbiran (sama ada dijalankan oleh kami atau pihak ketiga yang diberikuasa oleh kami) 
termasuk tetapi tidak terhad kepada audit, tadbir urus korporat, analisis statistik, pengurusan dan pemantauan, 
kajian pasaran dan analisis trend;  

• Untuk memberi maklumat kepada pihak berkuasa dan kerajaan untuk mematuhi keperluan undang-undang 
dan kerajaan; 

• Untuk membantu dalam urusan dengan organisasi lain (seperti syarikat insurans) berkenaan dengan promosi 
dan/atau pemberian produk atau servis kami; 

• Untuk menzahirkan atau mengongsikan maklumat termasuk tetapi tidak terhad kepada cara pengendalian 
akaun anda bersama kami dan maklumat lain yang kami fikirkan sesuai kepada agensi pelaporan kredit 
termasuk tetapi tidak terhad kepada CCRIS, CBM, RAMCI, CTOS untuk tujuan analisis kredit;  

• Untuk melaksanakan tugas-tugas pengurusan am dan operasi yang lain, termasuk pengurusan risiko, produk 
atau sistem pembangunan, skor kredit, pelatihan kakitangan atau penambahbaikan servis; 

• Untuk mengendalikan audit, pertanyaan, aduan atau prosiding perundangan;  

• Untuk mengelak dan menyiasat sebarang penipuan atau jenayah atau penipuan atau jenayah yang disyaki; 

• Untuk menentukan sebarang keberhutangan yang dihutang kepada atau daripada anda dan untuk tujuan 
pengumpulan atau penuntutan kembali sebarang hutang daripada anda; 

• tujuan yang lain yang relevan dan berkaitan yang kami fikirkan perlu atau sesuai. 
 

Siapakah mempunyai akses kepada data peribadi anda? 
 
Sila ambil perhatian bahawa data peribadi anda adalah digunakan, disimpan, dizahirkan, dipindahkan dan diproses 
oleh kami, pertubuhan kami yang berkaitan, perunding yang dilantik, penasihat-penasihat profesional (termasuk 
peguam, akauntan, juruaudit, syarikat insurans dan lain-lain), rakan perniagaan kami, pemegang kepentingan, 
agensi pelaporan kredit, pihak berkuasa yang berkaitan, pertubuhan, biro (termasuk Agensi Kerajaan dan 
Kementerian) dan pihak-pihak lain yang dari semasa ke semasa difikirkan perlu oleh kami bagi tujuan yang 
dinyatakan di atas. 
 
Sekiranya pemindahan data peribadi anda di luar Malaysia adalah diperlukan bagi tujuan yang dinyatakan di atas, 
pemindahan data akan dilakukan mengikut keperluan APDP dan anda dianggap telah bersetuju dengan 
pemindahan data tersebut. 
 
Hak-hak anda kepada data peribadi 
 
Di bawah APDP, anda berhak untuk meminta akses kepada, membetulkan data peribadi anda, membuat pertanyaan 
atau aduan mengenai data peribadi anda dan mengehadkan cara bagaimana data peribadi anda diproses dengan 
menghubungi kami seperti berikut: 
 
Encik Chew Soon Tuck 
Personal Data Protection Compliance Officer 
Koperasi Jayadiri Malaysia Berhad 
11th Floor, Wisma MCA, 
163 Jalan Ampang, 
50450, Kuala Lumpur. 
 
Alamat E-mel: pdpa@kojadi.com.my 
Nombor telefon: 03-2161 6499 
 
Anda boleh memaklumkan kami secara bertulis jika anda tidak ingin menerima apa-apa bahan-bahan pemasaran 
daripada kami dan kami akan segera mengeluarkan anda dari senarai perhubungan pemasaran kami. 
 



  
 

Kami mengesyorkan bahawa permintaan untuk akses kepada data peribadi anda dibuat secara bertulis. Kami juga 
mungkin memerlukan anda membekalkan kami dengan maklumat tambahan yang secara munasabah dikehendaki 
untuk memproses permintaan anda. 
 
Sila ambil perhatian bahawa di bawah APDP, kami berhak untuk menolak permintaan anda untuk mengakses atau 
membetulkan data peribadi anda untuk sebab-sebab tertentu yang dibenarkan di bawah APDP. Kami juga 
mempunyai hak untuk mengenakan yuran pentadbiran untuk membalas kepada permintaan anda. 
 
Kewajipan anda mengenai data peribadi anda 
 
Anda bertanggungjawab untuk memaklumkan kami tentang perubahan kepada data peribadi anda dan untuk 
memastikan bahawa maklumat tersebut adalah tepat, dikemaskini dan lengkap. 
 
Sekiranya anda membekalkan kami data peribadi pihak ketiga (contohnya butir-butir peribadi ahli-ahli keluarga 
anda), anda mengesahkan bahawa anda telah (i) memperoleh persetujuan mereka atau berhak untuk memberikan 
data peribadi mereka kepada kami dan untuk kami menggunakan dengan sewajarnya, dan (ii) memaklumkan 
mereka untuk membaca Notis Peribadi ini di laman web kami. 
 
Jika anda menggunakan laman web kami, anda mesti ingat untuk keluar dari “browser window” untuk mengelakkan 
sebarang akses yang tidak dibenarkan kepada data peribadi anda. 
 
Untuk memberikan perkhidmatan yang lebih baik kepada anda semasa anda menggunakan laman web kami, kami 
menggunakan “cookies” untuk membantu kami mengenal pasti keutamaan dan pilihan anda. “Cookie” adalah data 
elektronik yang disimpan pada komputer pengguna yang disimpan oleh “browser” dan “operating system” anda yang 
terikat kepada maklumat mengenai pengguna. “Cookies” boleh menyimpan ID pengguna dan kata laluan, 
memperibadikan “home pages” atau mengenal pasti bahagian-bahagian web yang telah dilawat. Dengan berbuat 
demikian, kami meningkatkan dan mengemaskini bahagian-bahagian laman web kami yang paling diguna ramai. 
 
Anda boleh menukar tetapan “browser” anda untuk menerima atau menafi “cookies”. Penafian “cookies” masih akan 
membolehkan anda untuk terus menggunakan laman web kami dan maklumat lawatan anda ke laman web kami 
tidak akan dikesan oleh kami. Dengan membenarkan cookies dalam tetapan “browser” anda, kami akan mengesan 
hanya maklumat lawatan anda ke laman web kami dan bukan laman web yang lain. 
 
Kewajipan kami 
 
Kami mempunyai kewajipan kukuh untuk menyimpan data peribadi anda  secara selamat dan sulit pada setiap 
masa. Kami melindungi data peribadi anda  dengan mengekalkan perlindungan fizikal dan elektronik yang tegas 
untuk mengelakkan sebarang akses yang tidak dibenarkan kepada data anda. 
 
Oleh kerana kami beroperasi dalam persekitaran perniagaan yang dinamik dan sentiasa berubah, kami memelihara 
hak untuk meminda notis ini dari semasa ke semasa berdasarkan keperluan konteks kami dan untuk melindungi 
data peribadi anda dengan cara yang terbaik. 
 
Sila hubungi kami jika anda memerlukan penjelasan lanjut mengenai Notis Peribadi ini. 

 


